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متن پرسش

عرض سلام و تهیت: ۱. چرا حضرت زینب سلام االله علیها در آن لحظه فرمودند اللهم تقبل منا، اگر ما

رایت الا جمیلا بود و مدیریت کامل امام معصوم در کربلا، کلام حضرت زینب چه معنا و تناسبی

داشت؟ ۲. دلیل گل کردن شهید حججی و اینکه در دنیا توسط خدا مطرح شد چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- به هر حال یک موضوع آن است که حضرت زینب کبری «سلامااللهعلیها»

متوجه زیبایی کاری میشوند که در مسیر الهی جلو رفته است و موضوع دیگر آن است که تقاضا

میکنند خداوند آن عمل را بپذیرد تا رشد کند و جهانگیر شود 2- در عین صفا و خلوص شهید حججی

ظاهراً خدا میخواهد از طریق این شهید شایسته، سرآغازِ دیگری از انقلاب اسلامی را بنمایاند. به قول

معروف؛ این راهی است که از «سر» گرفتیم و این اولِ کلام است ما از این به بعد باید با چشمی

دقیقتر انقلاب را بنگریم با همان چشمی که شهید حججی عزیز افقهای دور انقلاب را نگریست و

خواست ما نیز از آن افق چشم برنداریم. موفق باشید


